

ລະບົບຂໍ້ມູນອີເລັກໂທຣນິກໂປຣແກຣມການ ຊ່ວຍເຫຼືອເບື້ອງຕົ້ນສໍາລັບເດັກອ່ອນ ແລະ ເດັກນ້ອຍ

ຂໍ້ມູນດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນສໍາລັບຄອບຄົວໃນລະບົບການບໍລິການການເຂົ້າຊ່ວຍຂັ້ນຕົ້ນເພື່ອອະທິບາຍວິທີ
ເກັບເອົາ ແລະ ຈັດເກັບຂໍ້ມູນຂອງຄອບຄົວ/ເດັກຂອງ ESIT ໃນລະບົບຂໍ້ມູນຂອງ ESIT.

ສໍາລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມເຂົ້າເບິ່ງ: www.dcyf.wa.gov/services/child-dev-support-providers/esit

ເປັນຫຍັງຂໍ້ມູນຂອງຄອບຄົວຂ້ອຍຈຶ່ງຖືກຈັດເກັບໄວ້ໃນ ລະບົບຂໍ້ມູນຂອງ ESIT?

ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ບໍລິການ ແລະ ຜູ້ປະສານງານດ້ານ
ຊັບພະຍາກອນຄອບຄົວຂອງທ່ານ (FRC) ໃນການໃຫ້
ບໍລິການໃນເວລາທີ່ເໝາະສົມ ແລະ ອົງຕາມສິດຂອງ
ພໍ່ແມ່/ເດັກທີ່ໄດ້ກຳນົດໄວ້ໂດຍລັດຖະບັນຍັດວ່າດ້ວຍການ
ສຶກສາຂອງຄົນພິການ (IDEA), ພາກ C. ລະບົບຂໍ້ມູນສ້າງ
ບົດລາຍງານຂອງລັດຖະບານກາງ ແລະ ລັດທີ່ຈຳເປັນໂດຍ
ອັດຕະໂນມັດໃນການຮັບເງິນທຶນສໍາລັບບໍລິການທ້ອງຖິ່ນ,
ລັດ ແລະ ລັດຖະບານກາງ. ຂໍ້ມູນທັງໝົດຂອງເດັກທຸກ
ລະດັບໄດ້ຖືກລາຍງານແບບບໍ່ມີຊື່ສໍາລັບການລາຍງານຂອງ
ລັດ ແລະ ລັດຖະບານກາງ. ຂໍ້ມູນຖືກເກັບກຳເພື່ອກຳນົດ
ຄຸນສົມບັດລູກຂອງທ່ານສໍາລັບບໍລິການການເຂົ້າຊ່ວຍຂັ້ນ
ຕົ້ນ ແລະ ເພື່ອພັດທະນາແຜນບໍລິການແຕ່ລະຄອບຄົວ
(IFSP).

ລະບົບຂໍ້ມູນຊ່ວຍໃຫ້ FRCs ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT ໃນການ
ຮັບປະກັນບໍລິການໄດ້ຮັບບໍລິການສອດຄ່ອງກັບ IDEA,
ພາກ C.

ຂໍ້ມູນຂອງຂ້ອຍປອດໄພບໍ?

ແມ່ນແລ້ວ! ຂໍ້ມູນຂອງທ່ານແມ່ນຖືກຈັດເກັບໄວ້ພາຍໃນ
ຄວາມປອດໄພສີ່ລະດັບ. ມັນຍັງຖືກລົບກວນເມື່ອມັນ
ເດີນທາງລະຫວ່າງຄອມພິວເຕີ FRC ຂອງທ່ານ ແລະ ລະບົບ
ຂໍ້ມູນ.

ຂໍ້ມູນຂອງຂ້ອຍຖືກຈັດເກັບໄວ້ຢູ່ໃສ?

ຂໍ້ມູນຂອງທ່ານຖືກຈັດເກັບໄວ້ໃນລະບົບຂໍ້ມູນ ແລະ ລະຫັດ
ຜ່ານໄດ້ຮັບການປ້ອງກັນໂດຍ FRC ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT.

ຂໍ້ມູນຂອງທ່ານຈະຖືກຈັດເກັບໃນຖານຂໍ້ມູນທີ່ປອດໄພໂດຍ
ໂປຣແກຣມຂອງ ESIT. ຂໍ້ມູນບໍ່ສາມາດເຂົ້າເບິ່ງໄດ້ຜ່ານທາງ
ອິນເຕີເນັດ ແລະ ບໍ່ໄດ້ຖືກຈັດເກັບໄວ້ໃນອິນເຕີເນັດ.

ບາງເອກະສານທີ່ເປັນເຈ້ຍແມ່ນຍັງເປັນທີ່ຕ້ອງການ ແລະ
ຈະຖືກຈັດເກັບຢ່າງປອດໄພກັບ FRC ຂອງທ່ານ.

ແມ່ນໃຜທີ່ສາມາດເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນຄອບຄົວຂອງຂ້ອຍໄດ້?

ມີພຽງແຕ່ FRC, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT ແລະ DCYF ESIT ຈະ
ສາມາດເຂົ້າເບິ່ງລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນຄອບຄົວຂອງທ່ານ. FRC
ແລະ ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT ອາດຈະໃຫ້ສິດແກ່ສະມາຊິກອື່ນໃນ
ທີມ IFSP ເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນໄດ້ຫຼັງຈາກທ່ານໄດ້ໃຫ້ການອະນຸຍາດ
ຂອງທ່ານ.

ລະບົບຂໍ້ມູນຂອງ ESIT ຕ້ອງສືບຕໍ່ເພື່ອໃຫ້ສະໜອງຄວາມ
ຕ້ອງການຂອງລັດຖະບັນຍັດວ່າດ້ວຍສິດທິໃນການສຶກສາ
ແລະ ຄວາມເປັນສ່ວນຕົວຂອງຄອບຄົວ (FERPA). ນີ້ແມ່ນ
ຄວາມຈິງສໍາລັບບັນທຶກທັງໝົດ ບໍ່ວ່າຈະຖືກຈັດເກັບໄວ້
ທາງເອເລັກໂທຣນິກ ຫຼື ໃນເຈ້ຍ.

ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT ແລະ ໂຄງການ DCYF ESIT ຈະເຂົ້າເບິ່ງ
ເພື່ອສະຫຼຸບບົດລາຍງານກ່ຽວກັບເດັກນ້ອຍ ແລະ ຄອບຄົວ
ທີ່ໄດ້ຮັບການເຂົ້າຊ່ວຍເຫຼືອຂັ້ນຕົ້ນ. ພະນັກງານໂປຣ
ແກຣມ ESIT ຈະມີພຽງແຕ່ສິດໃນການອ່ານຂໍ້ມູນຂອງ
ແຕ່ລະຄອບຄົວ.

ພໍ່ແມ່ສາມາດຮ້ອງຂໍລາຍງານສະແດງລາຍການທຸກຄົນທີ່ໄດ້
ເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນຄອບຄົວພວກເຂົາຈາກ FRC ຂອງພວກເຂົາ.

ຂໍ້ມູນຫຍັງທີ່ຈະຖືກເກັບເອົາ?

ຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບຈາກຄອບຄົວຂອງທ່ານຈະເຂົ້າໄປໃນ
ລະບົບຂໍ້ມູນ. FRC ຂອງທ່ານສາມາດໃຫ້ລາຍຊື່ທັງໝົດ
ແລະ ສໍາເນົາຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ເກັບເອົາ ແລະ ຈັດເກັບໃນລະບົບ
ອີເລັກໂທຣນິກແກ່ທ່ານ.

ຄໍາຖະແຫຼງຂອງຄອບຄົວທ່ານທີ່ລວມມີຄວາມກັງວົນໃຈ,
ການຈັດລ່າດັບ ແລະ ຊັບພະຍາກອນຂອງທ່ານຍັງສືບຕໍ່
ດ້ວຍຄວາມສະໝັກໃຈ ແລະ ເຂົ້າເບິ່ງໄດ້ໂດຍ FRC ຂອງ
ທ່ານ, ທ່ານ, ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ESIT ແລະ ພະນັກງານ DCYF ESIT.

ຂ້ອຍຈະສາມາດເບິ່ງວ່າມີຂໍ້ມູນຫຍັງແດ່ຂອງຄອບຄົວ ໃນລະບົບໄດ້ແນວໃດ?

ກຸນແຈຂອງທ່ານໃນການເຂົ້າເບິ່ງຂໍ້ມູນແມ່ນຜ່ານ Parent
Portal ແລະ FRC ຂອງທ່ານ.

ຂ້ອຍຍັງຈະສາມາດເຂົ້າຮ່ວມໄດ້ບໍ່ຖ້າຫາກຂ້ອຍບໍ່ ຕ້ອງການໃຫ້ຂໍ້ມູນຄອບຄົວຂ້ອຍຢູ່ໃນລະບົບ?

ຖ້າຫາກທ່ານຕ້ອງການທີ່ຈະເຂົ້າຮ່ວມໃນບໍລິການຊ່ວຍເຫຼືອ
ຂັ້ນຕົ້ນ, ຂໍ້ມູນຈຳນວນເລັກນ້ອຍຂອງທ່ານຈຳເປັນຕ້ອງ
ຖືກເກັບເອົາເຂົ້າໃນລະບົບຂໍ້ມູນ ESIT ເຊິ່ງເປັນສ່ວນໜຶ່ງ
ຂອງຂໍ້ກຳນົດຂອງລັດຖະບານກາງ ແລະ ລັດຂອງພວກເຮົາ.

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການສໍາເນົາເອກະສານນີ້ເປັນຮູບແບບ ຫຼື
ພາສາອື່ນ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫາ DCYF Constituent Relations
(ຝ່າຍຄວາມສໍາພັນເຂດ DCYF)
(1-800-723-4831 | 360-902-8060, ConstRelations@dcyf.wa.gov).

DCYF PUBLICATION FS_0012 LA (03-2021) Laotian

